

This reference list is provided to support the candidate's preparation for the examination. The references included in the specialty reference list are those that are traditionally utilized in the specialty to support the examination development process. Inclusion on this list does not guarantee the reference was utilized in examination development. And by no means is this an exhaustive list of references for the examination development process.

Cette liste de références est fournie pour soutenir la préparation des candidat.e.s à l'examen. Les références incluses dans la liste de références de spécialité sont celles traditionnellement utilisées dans la spécialité pour soutenir le processus d'élaboration de l'examen. Leur inclusion dans cette liste ne garantit pas leur utilisation lors de l'élaboration de l'examen. Il ne s'agit en aucun cas d'une liste exhaustive des références utilisées dans le processus d'élaboration de l'examen.

Reference Texts/ Textes de référence

Miloro, M., Ghali, G. E., Larsen, P. E., & Waite, P. (Eds.). (2022). *Peterson's Principles of Oral and Maxillofacial Surgery* (4th ed.). Springer Nature.

<https://doi.org/10.1007/978-3-030-91920-7> Springer Nature Link

Fonseca, R. (2018). *Oral and Maxillofacial Surgery* (3rd Ed.) Elsevier.

Bagheri, S. C. (Ed.). (2025). *Clinical Review of Oral and Maxillofacial Surgery: A Case-based Approach* (3rd ed.). Mosby/Elsevier. ISBN 978-0443110306

Kademani, D., & Tiwana, P. (2024). *Atlas of Oral and Maxillofacial Surgery - 2 Volume SET* (2nd ed.). Saunders.

